
Oświadczenie złożone 
przez senatora Norberta Obryckiego 

na 48. posiedzeniu Senatu 
w dniu 30 stycznia 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do minister nauki i szkolnictwa wyższego Leny Kolarskiej-Bobińskiej 

Szanowna Pani Minister! 
Z informacji uzyskanych od rektora Uniwersytetu Szczecińskiego prof. dr hab. Edwarda Włodarczyka 

wynika, że od 2006 r. uniwersytet zabiega o uzyskanie od Ministerstwa Nauki i Szkolnictwa Wyższego środ-
ków finansowych na remont kapitalny kompleksu pokoszarowego przy al. Piastów 41, pełniącego funkcję 
kampusu uniwersyteckiego. 

Mimo wielokrotnych zapewnień ze strony ministerstwa postulowane remonty nigdy nie znalazły się w je-
go planach inwestycyjnych. Władze uniwersytetu przyjęły sugestie dotyczące rozbicia remontu na etapy 
i składania wniosków o mniejsze kwoty, ale działania te również nie dały planowanych rezultatów. Na tere-
nie kampusu funkcjonują obecnie dwa pełne wydziały US, a częściowo nawet trzy. Stan techniczny budyn-
ków jest bardzo zły, więc w każdej chwili mogą zostać zamknięte przez straż pożarną bądź którąś ze służb 
sanitarnych, a to może doprowadzić do zawieszenia działalności tych wydziałów. 

W latach 2006–2012 Uniwersytet Szczeciński uzyskał zaledwie 2,6% nakładów ministerstwa na rzeczowe 

aktywa trwałe. 
Zwracam się do Pani Minister z zapytaniem: czy istnieje możliwość i plan rozwiązania tej sytuacji? 

Z wyrazami szacunku 
Norbert Obrycki 




